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Z á p i s 

 
z 4. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 9.4.2009 od 9 hod.  v zasedací místnosti P1.118 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Josef Marek 
 
   
 
Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 

  3.  Kontrola usnesení  
  4.  Představení nového ředitele SÚS,a.s.KHK  
  5.  Současný stav legislativy ve veřejné dopravě  
  6.  Možnosti zavádění alternativních paliv (CNG) do veřejné dopravy  
  7.  Stanovisko společnosti OSNADO spol. s r.o. k dokončení projektu integrace a 

optimalizace na území Královéhradeckého kraje  
  8.  Projednání variant a způsobu financování příhraniční drážní dopravy Trutnov – 

Královec – Polsko  
  9.  Různé  
 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné, upozornil na materiály, které byly všem členům výboru 
předány před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení,  schválení přizvaných hostů 

 
 
Přítomno bylo 12 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 4. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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Návrh -  schválení přizvaných hostů na 4. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
Přizvaní hosté: 
Ing. Jiří Novák – vedoucí odboru dopravy KÚ Královéhradeckého kraje 
xxx – SÚS KHK 
xxx – Osnado spol. s r.o. 
xxx 
xxx – Bonett a.s. 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl ing. Vladimíra Záleského. 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 

 
K bodu 3 
Kontrola usnesení  
 
Návrh– Kontrola plnění usnesení z 1. - 3. výboru pro dopravu  (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Předseda výboru informoval  přítomné o plnění jednotlivých úkolů z předchozích výborů. 
Seznámil členy dopravního výboru s výsledky jednání ve věci objížďky Hronov – Žabokrky, 
kterého se účastnil s ing. Chaloupkou v Vysoké Srbské. 
 
  
 
 K bodu 4 
Představení nového ředitele SÚS,a.s.KHK  
 
Návrh – Předseda výboru pro dopravu představil členům nového ředitele SÚS 
Královéhradeckého kraje xxx 
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 K bodu 5 
Současný stav legislativy ve veřejné dopravě  
 
Návrh– Současný stav legislativy ve veřejné dopravě  xxx 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    12 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 4/20/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  prezentaci xxx o současném stavu legislativy ve veřejné dopravě. 
 
Prezentace bude členům výboru pro dopravu poslána s tímto zápisem. 
 
 
 
K bodu 6 
Možnosti zavádění alternativních paliv (CNG) do veřejné dopravy  
 
Návrh– Možnosti zavádění alternativních paliv (CNG) do veřejné dopravy /zástupci firmy 
Bonett a.s. – xxx 
 
 
Zástupci firmy Bonett prezentovali využití CNG v autobusové dopravě.  Zdůraznili jejich 
ekologický a ekonomický přínos. Otázkou však zůstává prozatím nedostatečné pokrytí našeho 
kraje čerpacími stanicemi pro některé autobusové spoje. Pokrytí čerpacími stanicemi by se mělo 
v následujících letech výrazně zlepšit. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    12 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 4/21/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  prezentaci zástupců firmy Bonett - Možnosti zavádění alternativních paliv 

(CNG) do veřejné dopravy. 
 
 
K bodu 7 
Stanovisko společnosti OSNADO spol. s r.o. k dokončení projektu integrace a optimalizace 
na území Královéhradeckého kraje  
 
xxx uvedl, že je špatně nastaven parametr strmosti CDV při vysokých probězích autobusů, který 
způsobuje snížení CDV na absurdní hodnoty. Připomněl, že schválený nárůst 2 mil. km ročně 
znamená navýšení počtu řidičů cca o 50, navýšení počtu autobusů a problémy s obnovou 
vozového parku. Zdůraznil, že navrhované podmínky by výrazně zvýšily náklady dopravců a pro 
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mnohé by byly likvidační. Konstatoval, že dopravci by se rádi účastnili dalších jednání 
dopravního výboru, aby byli přímo u zrodu veškerých těchto změn. 
 
 
Návrh – Stanovisko společnosti OSNADO spol. s r.o. k dokončení projektu integrace a 
optimalizace na území Královéhradeckého kraje  
 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -      12  
         Proti  -       0 
         Zdržel se -       0 
 
 USNESENÍ 4/22/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  stanovisko společnosti Osnado k dokončení projektu integrace a optimalizace na 

území Královéhradeckého kraje. Výbor doporučuje realizaci projektu integrace 
a optimalizace ve veřejné dopravě od 1. září 2009 v rozsahu, který umožní  
finanční možnosti  rozpočtu kraje. 

 
 
K bodu 8 
Projednání variant a způsobu financování příhraniční drážní dopravy Trutnov – Královec 
– Polsko  
 
Ing. Záleský nastínil vývoj problematiky příhraniční drážní dopravy Trutnov – Polsko. Uvažuje 
se o 3 párech spojů po dobu 3-4 měsíců. Problémem je financování této dopravy. Podrobně bude 
tento bod projednán na příštím výboru pro dopravu podle dalšího vývoje situace. 
 
 
 
K bodu 9 
Různé  
 
V bodě různé byly projednány 2 žádosti s následujícím doporučením pro Zastupitelstvo KHK.  
 
Jednalo se o žádost Vodovodního svazu Císařská studánka o jednorázové snížení náhrady  o 40 
% za užití silnic pro uložení vodovodního řádu a přípojek a žádost Vodohospodářské a obchodní 
společnosti Jičín v rámci akce Cidlina.  /člen Rady KHK Josef Ješina/ 
 
Pan Petr Kuřík zdůraznil přítomným nutnost projednání žádosti Vodohospodářské a obchodní 
společnosti. Je nutné vyvolat jednání s ing. Matulou prokuristou této společnosti a zástupci kraje. 
V rámci žádosti Vodohospodářské a obchodní společnosti Jičín je požadováno odpuštění 
poplatku za uložení kanalizačních vedení do silnic v majetku kraje s tím, že celou tuto částku 
společnost investuje do  oprav silniční sítě. 
 
 
 
Návrh –  I. Jednorázové snížení náhrady za užití silnic o 40 % Vodovodnímu svazu Císařská 
studánka 



 5

              II. Odpuštění poplatku za uložení kanalizačního vedení do silnic v rámci akce „Čistá 
Cidlina“ s tím, že celá odpuštěná částka bude investována do silnic II. a III. třídy nad rámec toho, 
co tato společnost musí investovat v rámci smlouvy „Čistá Cidlina“. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      11 
         Proti  -        0 
         Zdržel se -        0 
 
 
 USNESENÍ 4/23/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit jednorázové snížení náhrady o 

40 % Vodovodnímu svazu Císařská studánka v případě uvedené akce v okr. 
Rychnov n. K. za užití silnic pro uložení vodovodního řadu a přípojek. 

II.  d o p o r u č u j e  
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit odpuštění poplatků za uložení 

kanalizačních vedení do silnic ve správě KHK Vodohospodářské a obchodní 
společnosti Jičín, a.s. v rámci akce „Čistá Cidlina“ v celé výši s tím, že celá částka 
bude touto společností investována do silniční sítě dle dohodnuté smlouvy. 

 
 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, ve 13 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Gracíková 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


